

## 2025 至 2026 年度 課外活動通告(幼兒班)

為啟發學生各方面的潛能，以達致全人發展，本校與多個機構合作舉辦不同的課外活動，供各學生自由報名參加。以下各項活動，均由校方津貼，不收任何行政費用及場租。鼓勵幼兒以持之以恆的態度參與，請家長留意以下事項：

**截止報名日期：9月8日(星期一) 下午 4:30。**由於名額有限，如參加人數超出名額，將**抽籤選出**。

**課外活動名單將於9月15日(星期一)於本校網頁公佈**，請家長自行到本校網頁查看，不中籤者恕不另行通知。

繳費通知將會另行派發給家長，屆時請家長攜同繳費便條到校務處繳費。逾期繳費者，則作放棄論，並會由候補生補上。

★如首輪不獲中籤者，可自行到校務處或致電回校登記輪候後補位。

### (1) 活動名稱：兒童畫班

協辦機構：雅活畫苑

課堂內容：啟發幼兒的想像力及自我表達能力，加強他們對日常生活事物的觀察及認識，課堂中會教授繪畫的基本技巧，幾何圖形的組合及構圖等，透過繪畫的過程，增強幼兒的自信心及創作能力。

師資：具資深教授美術經驗及曾擔任國際兒童藝術節兒童畫工作坊的主任導師

時間：逢星期一 4:30 - 5:30 pm 上課地點：本校

上課日期：(第一期) 6/10、13/10、20/10、27/10、3/11、10/11、17/11、24/11、1/12、15/12

名額：幼、低、高班合共 50 名 (會分 2 班進行，每班會有助教協助)

費用：950 元 (10 堂) + 顏料費 55 元 合共 1005 元

備註：幼兒需自備手袖及圍裙(以防弄污校服)

### (2) 活動名稱：爵士舞班

協辦機構：資優教育有限公司

課程簡介：據澳洲舞蹈教師協會的課程教授爵士舞的基本舞蹈技巧，加強學員對音樂的敏感度，學習紀律及禮儀奠下鞏固的舞蹈學習基礎。

每年均會保送學生參加「A.T.O.D 考試」。

師資：由「資優教育有限公司」派出於舞蹈學院主修舞蹈的資深導師到校任教

時間：星期一 4:30 - 5:30 pm 上課地點：本校

上課日期：(第一期) 6/10、13/10、20/10、27/10、3/11、10/11、17/11、24/11、1/12、15/12

名額：幼兒班約 25 名 (學生達 10 人才開班)

服裝：穿本校運動服，購買了制服後學生需穿指定爵士舞服飾。

費用：1000 元 (10 堂)

備註：指定爵士舞衫會在上課時直接向導師購買。(全套費用約 400-500 元)



(3) 活動名稱：**Chit Chat English Club (K1)**

協辦機構：Language Tree International Education Ltd.

課堂內容：透過不同類型的活動，如：唱歌、講故事、遊戲、話劇、角色扮演等全方位發展學生的英文能力。

師資：由合資格外籍英語導師(Native English Teacher)任教

時間：逢星期二 4：30 - 5：30 pm 上課地點：本校

上課日期：(第一期) 14/10、21/10、28/10、4/11、11/11、18/11、25/11、2/12、9/12、16/12

名額：20名 (學生達12人才開班)

費用：850元 (10堂)

(4) 活動名稱：**芭蕾舞班**

協辦機構：資優教育有限公司

課堂內容：根據英國皇家舞蹈學院課程教授芭蕾舞的基本舞蹈技巧，加強學員對音樂的敏感度及大肌肉的控制力，學習紀律及禮儀奠下鞏固的舞蹈學習基礎。

每年均會保送學生參加「A.T.O.D 考試」。

師資：由「資優教育有限公司」派出於舞蹈學院主修舞蹈的資深導師到校任教

時間：逢星期二 4：30 - 5：30 pm 上課地點：本校

上課日期：(第一期) 14/10、21/10、28/10、4/11、11/11、18/11、25/11、2/12、9/12、16/12

名額：幼兒班約25名 (學生達10人才開班)

服裝：暫穿本校運動服，購買了制服後學生需穿指定芭蕾舞服飾。

費用：1000元 (10堂)

備註：指定芭蕾舞衫會在上課時直接向導師購買。(全套費用約400-500元)

(5) 活動名稱：**Jolly Phonics Class (K1)**

協辦機構：Hong Kong Young Artists Academy

課程簡介：以 Jolly Phonics 拼音教學法為基本教授英語拼音方式，讓學生可以掌握字母的發音規律，學習拼讀不同的英文詞語。

師資：由外籍英語導師(Native English Teacher)任教

時間：逢星期三 4：30 - 5：30 pm 上課地點：本校

上課日期：(第一期) 8/10、15/10、22/10、5/11、12/11、19/11、26/11、3/12、10/12、17/12

名額：20名 (學生達15人才開班)

費用：1000元 (10堂)



(6) 活動名稱：**跆拳道班**

協辦機構：香港青年跆拳道協會

課堂內容：課堂設計加入 NLP 的元素，目的透過跆拳道去塑造幼兒自律性、責任心及面對逆境的能力等，如幼兒學畢該階段的内容並符合資格，該會會定期安排舉行升級試。

師資：課程主教練為 NLP 跆拳道黑帶教練

時間：逢星期三 4：30 - 5：30 pm

上課地點：本校

上課日期：(第一期) 8/10、15/10、22/10、5/11、12/11、19/11、26/11、3/12、10/12、17/12

名額：幼兒班 8 名

費用：690 元 (10 堂)

備註：(I) 所有新報名學員須於第一堂，向教練購買跆拳道手冊(費用 30 元)。

(II) 暫穿本校運動服，購買了道袍後學生需穿著道袍，道袍於第一堂上課時直接向教練訂購。每套道袍優惠價 260 元。

(7) 活動名稱：**藝術體操班**

協辦機構：資優教育有限公司

課程簡介：透過基礎的體能訓練，教授體操動作，加強幼兒身體的柔軟度，學習體操器械的運用，同時培養幼兒的舞蹈感及音樂感。

師資：由「資優教育有限公司」派出持相關資歷的導師到校任教

時間：逢星期四 4：30 - 5：30 pm

上課地點：本校

上課日期：(第一期) 9/10、16/10、23/10、30/10、6/11、13/11、20/11、27/11、4/12、11/12

名額：幼兒班 10 名(學生達 10 人才開班)

服飾：暫穿本校運動服，購買了制服後學生需穿指定服飾。

費用：950 元 (10 堂)

備註：指定體操服會在上課時直接向導師購買。(全套費用約 400-500 元)

(8) 活動名稱：**中國舞班**

協辦機構：資優教育有限公司

課程簡介：以輕鬆有趣的教學方法使學生能掌握音樂感、演繹舞蹈的方法、技巧及知識，透過舞蹈訓練可增加學員的模仿及專注力，從而培養品德及端莊的舉止。  
每年均會保送學生參加「北京舞蹈學院中國舞考試」。

師資：由「資優教育有限公司」派出持有舞蹈證書的導師到校任教

時間：逢星期四 4：30 - 5：30 pm

上課地點：本校

上課日期：(第一期) 9/10、16/10、23/10、30/10、6/11、13/11、20/11、27/11、4/12、11/12

名額：幼兒班 25 (學生達 10 人才開班)

服飾：暫穿本校運動服，購買了制服後學生需穿指定中國舞服飾。

費用：1000 元 (10 堂)

備註：指定中國舞衫會在上課時直接向導師購買。(全套費用約 400-500 元)



# 如遇紅色、黑色暴雨警告、三號風球或教育局宣佈幼稚園停課時，課堂將順延，敬請家長留意。

- ★ 請慎重填寫及安排 貴子弟參與的課外活動班，繳費通知會另行派發給中籤學生，家長必須按時繳交學費，已繳款後而退出者，費用概不發還。
- ★ 課外活動提供之考試為自願性質，家長可以自行決定是否參與。
- ★ 參與課外活動班之幼兒，請穿著整齊校服 / 本校運動服 / 興趣班指定的服飾。
- ★ 如首輪不獲中籤者，可自行到校務處或致電回校登記輪候後補位。
- ★ 後補位請每一期收費期間到校務處或致電回校重新登記。



## 課外活動報名表

學生 \_\_\_\_\_ ( ) 擬 參加 以下課外活動：

★ 請以 1 - 3 代號選擇，校方將以代號的先後次序進行抽籤。

★ 報名表請於 9 月 8 日(星期一)前交回班主任。

- 兒童畫班 (星期一)
- 爵士舞班 (星期一)
- Chit Chat English Club (K1) (星期二)
- 芭蕾舞班 (星期二)
- Jolly Phonics Class (K1) (星期三)
- 跆拳道班 (星期三)
- 藝術體操班 (星期四)
- 中國舞班 (星期四)

家長簽署： \_\_\_\_\_

聯絡電話： \_\_\_\_\_

日 期： \_\_\_\_\_

## 2025-2026 Extracurricular Activities Notice (K1 Classes)

To inspire students' potential in all aspects and achieve holistic development, our school collaborates with various organizations to offer different extracurricular activities for students to register freely. The following activities are subsidized by the school, and no administrative fees or venue rental charges will be collected. We encourage young children to participate with a consistent attitude, and we ask parents to pay attention to the following matters:

**Deadline for registration: 4:30 PM September 8 (Monday).** Due to limited slots, a lottery will be held if the number of participants exceeds the available spots.

**The results of the lottery will be announced on our school website on September 15 (Monday).** Parents are advised to check the school website for the results; those who are not selected will not be notified separately.

Payment notifications will be distributed to parents separately. At that time, parents should bring the payment slip to the administration office to make the payment. Late payments will be considered as forfeiting the spot, and it will be filled by a candidate on the waiting list.

★ **If the first round of lottery results in no selection, you may visit the school office in person or call the school to register for a waiting list for a backup position.**

### (1) Extracurricular activity name: **Painting class**

Co-organizer: Edward Art Studio

Description To inspire young children's imagination and self-expression, enhance their observation and understanding of everyday objects. The class will teach basic drawing techniques, combinations of geometric shapes, and composition. Through the process of drawing, children's confidence and creative abilities will be strengthened.

Tutors: With senior art teaching experience and once served as the chief tutor of the children's painting workshop of the International Children's Art Festival.

Time: Every Monday 4: 30 - 5: 30 pm

Location: School campus

Date: (Phase one) 6/10、13/10、20/10、27/10、3/11、10/11、17/11、24/11、1/12、15/12

Quota: Total of 50 students from K1 to K3(The classes will be divided into two groups, with an assistant in each group to provide support.)

Tuition fee: \$950 (10 lessons) + Pigment fee \$55 Total \$1005

Remark: Children need to bring their own sleeves and apron to prevent staining the school uniform.

### (2) Extracurricular activity name: **Jazz dance class**

Co-organizer: Gifted Education Co., Ltd

Description: The basic skills of jazz dance will be taught based on the curriculum of the Australian Dance Teachers Association. This class aims to strengthen students' sensitivity to music and the control of large and small muscles and lay a solid foundation for dance learning through learning discipline and etiquette. Students will be recommended each year to participate in the 'A.T.O.D Examination'.

Tutors: Dance tutors with certificates from Gifted Education Co., Ltd.

Time: Every Monday 4: 30 - 5: 30 pm

Location: School campus

Date: (Phase one) 6/10、13/10、20/10、27/10、3/11、10/11、17/11、24/11、1/12、15/12

Quota: 25 students (Class will form only when there are 10 students.)

Clothing: Students are required to wear the specified attire, if have not purchased yet, they may temporarily wear the school's sports uniform.

Tuition fee: \$1000 (10 lessons)

Remark: Parents can purchase directly from the tutor during the class. (Full set cost \$400-500)



(3) Extracurricular activity name: **Chit Chat English Club (K1)**

Co-organizer: Language Tree International Education Ltd.

Description: Through different types of activities, such as: singing, storytelling, games, drama, role-playing, creative writing and handicrafts, etc., students' English ability will be developed in an all-round way.

Tutors: Qualified foreign English tutors (Native English Teacher)

Time: Every Tuesday 4: 30 - 5: 30 pm

Location: School campus

Class date: (Phase one) 14/10、21/10、28/10、4/11、11/11、18/11、25/11、2/12、9/12、16/12

Quota: 20 students (Class will form only when there are 12 students)

Tuition fee: \$850 (10 lessons)

(4) Extracurricular activity name: **Ballet class**

Co-organizer: Gifted Education Co., Ltd

Description: According to the curriculum of the Royal Academy of Dance, the basic dance skills of ballet will be taught. The class aims to strengthen students' sensitivity to music and the control of large muscles and lay a solid foundation for dance learning through learning discipline and etiquette. Students will be recommended each year to participate in the 'A.T.O.D Examination'.

Tutors: Dance tutors with certificates from Gifted Education Co., Ltd.

Time: Every Tuesday 4: 30 - 5: 30 pm

Location: School campus

Date: (Phase one) 14/10、21/10、28/10、4/11、11/11、18/11、25/11、2/12、9/12、16/12

Quota: 25 students (Class will form only when there are 10 students. Priorities will be given to students who had prior experiences in the Ballet Class)

Clothing: Students are required to wear the specified attire, if have not purchased yet, they may temporarily wear the school's sports uniform.

Tuition fee: \$1000 (10 lessons)

Remark: Parents can purchase directly from the tutor during the class. (Full set cost \$450)

(5) Extracurricular activity name: **Jolly Phonics class (K1)**

Co-organizer: Hong Kong Young Artists Academy

Description: Using the Jolly Phonics teaching method as the foundation for English phonics instruction, students can grasp the pronunciation rules of letters and learn to read and spell various English words.

Tutors: Qualified foreign English tutors (Native English Teacher)

Time: Every Wednesday 4: 30 - 5: 30 pm

Location: School campus

Class date: (Phase one) 8/10、15/10、22/10、5/11、12/11、19/11、26/11、3/12、10/12、17/12

Quota: 20 students (Class will form only when there are 15 students)

Tuition fee: \$1000 (10 lessons)

(6) Extracurricular activity name: **Taekwondo class**

Co-organizer: Hong Kong Youth Taekwondo Association

Description: NLP elements are added to the class, with the aim of cultivating children's self-discipline, sense of responsibility, and ability to face adversity through Taekwondo. If children have completed the content of this stage and are qualified, the association will regularly arrange upgrade tests.

Tutors: The head coach of the course is an NLP taekwondo black belt coach

Time: Every Wednesday 4: 30 - 5: 30 pm

Location: School campus

Date: (Phase one) 8/10、15/10、22/10、5/11、12/11、19/11、26/11、3/12、10/12、17/12

Quota: Total of 24 students from K2 and K3 (Priorities will be given to students who had prior experiences in the Taekwondo class)

Tuition fee: \$690 (10 lessons)

Remark: (I) All new students must purchase a taekwondo manual from the coach in the first class (cost \$30).

(II) Students are required to wear the Taekwondo robe, if have not purchased yet, they may



## Extracurricular Activities Registration Form

Student \_\_\_\_\_( \_\_\_\_\_ ) intends to participate in the following extracurricular activities:

★ Please use 1-3 as the priority for the activities intended to participate. The school will draw lots in the order of the priority.

★ Please return the registration form to the class teacher before 8 Sep (Monday).

- Painting class (Monday)
- Jazz dance class (Monday)
- Chit Chat English Club (K1) (Tuesday)
- Ballet class (Tuesday)
- Jolly Phonics Class (K1) (Wednesday)
- Taekwondo class (Wednesday)
- Rhythmic gymnastics class (K1) (Thursday)
- Chinese dance class (Thursday)

Parent's signature: \_\_\_\_\_

Contact number: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

